
 

 

 
 BU HATTIN YAPIMI  2018 YILINDA BAKANLIKTAN TALEP EDİLMİŞTİR. ANCAK RİNG ŞEKLİNDE 

PLANLANAN HATTIN BAĞLANACAĞI DİĞER HATLAR MEVCUT OLMADIĞINDAN DOLAYI ULAŞTIRMA 

BAKANLIĞINCA DEĞERLENDİRMEYE ALINMAMIŞTIR. 


